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Schriftelijke vragen  
 

(inwinnen van informatie) 
 
 

Artikel 35 Reglement van Orde 

 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 

toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden per 
omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig 
mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de burgemeester 
worden gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de vragensteller 
hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen 
beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering en 
bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de op de 
agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 

 
 

 
Vergadering:  
  
Onderwerp: Afronding van de werkzaamheden op en rond het dijklint. 
  
Datum indiening: 19 maart 2015 
  

 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 
 
De werkzaamheden aan het dijklint zijn inmiddels afgerond. Na een jaar van intensief werken aan 
de dijk zijn vrijwel alle maatregelen genomen om de dijk veiliger te maken. Ondanks deze 
maatregelen blijft er voor het CDA een evaluatie van deze maatregelen van belang. Zoals 
afgesproken zullen dit doen een jaar na voltooiing. Toch wil het CDA nu vast aandacht vragen 
voor de  voor de volgende onderwerpen. 
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1. De overhangende lampen over de weg zijn goed en geven een toegevoegde 

waarde aan de veiligheid. In de ontwerpen in de rest van het dorp stralen deze 

lampen ook naar beneden om de oversteek plaatsen te benadrukken. Dit doen ze 

langs het dijklint niet. Komt hier een aanpassing voor? 
 

2. Wat gaat het college doen aan de vragen en suggestie, m.b.t. de onveilige 

situatie, die gesteld zijn in de ingekomen brief aan uw college van de VVE 

Noordstate 1 en 2 .   
 

3. Wat gaat het college doen aan de diverse onveilige situaties op de trottoirs voor 

voetgangers en rolstoelgebruikers,  zoals bv. ter hoogte van Oost-Kinderdijk 185. 

Kom hier nog een aanpassing voor ? 
 

4. De veiligheid voor fietsers bij de betonnen barrier blijft een aandachtspunt. 

Hierdoor moeten we zorgen voor een zo veilig mogelijke gang voor de fietser. Op 

dit moment is het asfalt ter plaatse een lappendeken die onveiligheid in de hand 

werkt. Wanneer wordt deze aanpassing verwacht ?  
 
 
 
 
Gevraagd wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 
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